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Érkezet 2004 DEC Z 2.

Kérdés

"Hová integrálódtak a szegregále iskolák?" címmel a Házszabály 91 §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Magyar Bálint oktatási miniszterhez . A kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mohácsi Viktória uniós képviselő, egykori miniszteri biztos a minap a következő
nyilatkozatot tette : „Magyarország eredetileg mintegy hatszáz szegregált iskolája közül 43
százalékot sikerült integrálni az elmúlt három évben . "

Tisztelt Miniszter Úr!

1 . Mi tekint Ön az iskolák integrálódásának? Hová, mely intézménybe integrálódtak ezek
az iskolák?

2. Mely intézkedések nyomán és hogyan valósult meg 258 iskola integrációja, és ez szám
szerint hány tanuló integrálását j elentette?

Tisztelettel várom válaszát .

Kuzma László
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